
OBISK V KS ŠMARTNO

Naj primestna KS ne ostane pozabljena
Na sestanku KK SZDL Šmartno 16. junija 1987 nasje obiskala de-

lovna skupina članuv občinskih družbenopolitičnih organizacij (OK
SZDL in OK ZKS Ljubljana Moste-Polje), Skupščine občine in Izvrš-
nega sveta. Na seslanek smo povabili tudi zunanjc udeležence <Ko-
munalno skupnost Ijubljanskih občin, DO Vodovod-Kanalizacija in
Cestno podjetje I.jubljana). Bre/. opravičila se našega sest-anka niso
udeležili Pudjetje za PTT promel Ljubljana in Komunalno podjetje
Ljubljana, prav tisti, katerih odgovore smo želeli slišati.

Predsednica KK SZDL
Šmartno je v uvodu nakazala bi-
stveno problematiko KS Šmart-
no. Pogovarjali smo se o proble-
mih, ki krajane najbolj težijo in
motijo ter predlagajo njihovo
i ealizacijo iz plana v plan, name-
sto, da bi jih čimprej rešili.

Kot sem že omeniia, piedstavnika
s Podjetja za PTT promet Ljubljana
ni bilo. Naši krajani hodo lahko tele-
fonske priključke dobili iz PTT po-
vlopja z ATC v Novih Jaršah. Zaradi
/veznib. ukrepov in pomanjkanja
Mcdstev pa lega poslopja, kot nam
zatrjujejo, ne morejo prieeti graditi.
Obljubljajo, da bodo pričeli graditi
leta 1989. Res bomo lahko veseli, če (

bodo leta 1989 pričeli graditi PTT
poslopje, saj je to interes treh KS, ne
ho pa razveseljivo, če bi se ta planska
naloga prenesla v naslednje srednje-
ročno obdobje.

Glede kanalizacije smo se po-
govarjali s predstavnikoma DO
Vodovod-Kanalizacija. saj
vemo, da je kanalizacija po-
trebna za zaščito vodnih virov.
Dva odcepa povezovalnega ka-
nala sta bila zgrajena v la-nskem
letu. Gradnja se je letos ustavila.

Pravijo, da so sredstva okrnjena,
pa še samoprispevek ni bil izgla-
sovan. Zatrjujejonarn, da bodoz
gradnjo nadaljevali postopoma
naslednja leta, s pričetkom leta
1988. Kje bodo naslednje leto
pričeli graditi kanalizacijo, se
bomo dogovorili jeseni. Veliko
bo.odvisno od soglašanja kraja-
nov.

Predstavnik občine je povedal,
da bomo konec Ietošnjega leta
sprejemali(upamo, da tudispre-
jeli) Odlok o varovanju vodnih
virov in bo v II. varnostni coni
možna novogradnja objeklov,

nadgradnja, dozidava itd., sc-
veda pa bo imeia tukaj po-
membno vlogo kanalizacija.

V jesenskem easu se bomo po-
novno potrudili s pomočjo obči-
ne, da rešimo lastništvo Doma
občanov Šmartno po mirni in so-
glasni poti med KS in GD Šmart-
no.

Na sestanku smo opozorili na
slabo sodelovanje s Športnim
društvom Šmartno. Že nekaj dni
potem sestankusmosesrečalina
Sportnem centru ob Savi, kjer so
bili prisotni tudi prcdstavnikiOK
SZDL in ZTKO Ljubljana
Moste-Polje. Sedaj se tuktij
nekaj meseccv letno odvija no-

gometna dejavnost. Prostor je
obsežen, za uresničevanje želja
pa je denarja premalo, zato se bo
gradnja centra postopoma nada-
ljevala, vendar samo v okviru ob-
stoječe površine (balinišče.

tenis).
Zaradi finančnih težav so iz

plana črtali rekonstrukcijo
Smartinske ceste, ki jo vzdržuje
Cestno podjetje Ljubljana. S
tem pa nismo bili zadovoljni,
zato smo po delegatski poti iz KS
in SIS za cestc Ijubljanskih občin
s pomočjo občine posredovali
predlog za nujno ureditev Šmar-
tinske ceste. Uspel i smo, da je to
prišlo na papir. Sedaj pa samo
upamo, da se bo plan realiziral,
saj se morajo tudi drugi zavedati
nevamosti na tej dotrajani cesti.
Na sestanku smo dolgo časa
spraševali, da smo končno le sli-
šali odgovor: hodnike za od-
bojno ogvajo ob Šmartinski cesti
mora vzdrževati Cestno podjetje
Ljubljana.

S Komunalne skupnosti ljub-
Ijiinskih občin nam zagotavljajo,
da bodo takoj, ko bo zgrajena
kanalizacija v Šmartnu. obnovili
Ccsto v Šmartno. Do leta 1990
imajo v planu astallirati in urediti
razsvetljavo na treh cestah naše
KS (-Kopna pot, Cesta na Obrije
in del Zabretove ulice). Najprej
želimo urediti Kopno pot, zato se
bomo takoj jeseni o tej zadevi
dokončno dogovorili. Se mnogo
je večjih in manjših komunal-
no-cestnih problemov, ki pa so v
večini primerov v teku reševanja
(prometne označbe na križišču
pred Kaps barom, ureditev poni-
kalnice na Zabretovi ulici, od-
bojna ograja na Kovačevem
klancu itd.). V naslednjem letu si
bomo prizadevali, da uredijo po-
krita postajališča avtobusa št. 12
pred Tinčkom.

Kot vidite. problemov ni m;ilo.
Dclcgacijc, samoupravm organi
KS in KK SZDL so v zadnjem
času navezali dobro sodelovanje
z zunanjimi organi. Velikokrat
sodelegati obupni, zatopotrebu-
jejo podporo vseh krajanov in ne
kritike. Res smo se znašli v neu-
godnem obdobju. ku je vsak
problem povezan s težkimi fi-
nančnimi težavami. Z upanjem.
delom, dobrim sodelovanjem ter
zaupanjem vseh krajanov bomo
naše težave in želje v daljšem ča-
sovnem obdobju lažje rešili. Že-
limo, da ponovno zaživita mla-
dinska organizacija in Rdeei križ
pri nas.

Ko smo se ob 22. uri razšli.
smo bili utrujeni. vendar zado-
voljni, da pri reševanju proble-
mov le nismo ostali sami, ampak
nam tudi drugi želijo ter si priza-
devajo pomagati.

J. K.


